



# 5天厦门/福建土楼+金门(自费) 精彩自由游

有效期: 2018年3月1日-2019年02月09日 团号: CHN-XMNEN5

## 游览重点

**厦门:** 海上花园, 音乐之岛, 万国建筑汇聚地-鼓浪屿, 与大自然亲密接触-五缘湾海滨

**福建土楼:** 世界文化遗产地, 土楼博物馆

**金门:** 金门标志莒光楼, 鬼斧神工打造【翟山坑道】, 国家森林公园中山纪念林 (\*限金门游)

**精华美食:** 厦门小海鲜, 闽南风味, 土楼风味

全程 无进店  
无强迫性自费



### 第一天: 新加坡 → 厦门

(晚餐)

齐集新加坡樟宜机场, 飞往福建第二大城市厦门。抵达游览闽南第一名刹-南普陀。这里保存着工艺精绝的佛像和珍贵的文物。游览环岛路、会展中心、观音山旅游休闲区。这里与金门岛仅一水之隔。晚餐品尝厦门闽南风味。

### 第二天: 厦门

(早午晚餐)

乘船往海上花园鼓浪屿, 穿行万国建筑博览线, 英德日西班牙领事馆旧址天主、协和教堂、各式老别墅。品尝中华小吃叶氏麻糍。龙头商业街有各式旅游纪念品和风味小点。品尝好清香风味。参观五缘湾休闲区由木栈道、湿地公园、游艇码头、商业街组成, 观帆船、白鹭、海豚。漫步湿地公园木栈道与大自然亲密接触, 感受身心放松与自由!

### 第三天: 厦门/福建土楼(永定土楼承启楼或华安二宜楼) / 厦门

(早/午餐) 晚餐客人自理

乘车前往世界文化遗产, 福建土楼参观。福建土楼是中华文明的一颗明珠, 世界独一无二山村民居建筑, 中国古代建筑的一朵奇葩, 以历史悠久、风格独特、规模宏大、结构精巧等特点独立于世界民居建筑艺术之林。土楼主要分布在福建龙岩、漳州等地。午餐品尝地道土楼风味。下午返厦门。

(2-6人团体, 参加本地游客土楼散拼团一日游行程。7人以上单独出发)

### 第四天: 自由活动或自费精选“金门一日游”或“厦门老院子民俗风情园+《闽南传奇》秀(早餐)

该日客人自由活动, 我司仅包住房及早餐, 其余一切客人自理。

#### A: 推荐乘豪华客轮(自费)金门一日游(含往返船票、码头清洁费、午餐、接送)新币135/人(新加坡付费)

搭乘豪华客轮前往金门, 参观鬼斧神工打造【翟山坑道】, 游览气宇非凡【莒光楼】品尝【金门贡糖】。参观【中山纪念林】【乳山故壘】【經國紀念館】, 【一条根推广中】, 品尝【纯手工制作面线】或免费店下午搭豪华客轮返回厦门。送回酒店。

**温馨提醒:** 为确认行程顺利, 避免客人抵达后临时参团, 出现无船票状况! 客人需在新加坡报名参加和先付费。

#### B: 推荐: 厦门老院子民俗风情园 + 《闽南传奇》秀: 2-3人 RMB350/人, 4人以上RMB250/人

【民俗文化风情园】展示闽南渔村文化、民俗文化、妈祖文化、南洋文化以及寻根溯源始祖文化。《闽南传奇》世界首创室内 360 度实景舞台 360 度旋转行走巨轮观众席。演艺秀以闽南文化为主线, 用高科技手法与国际最新旅游演艺剧目结合, 舞台工程新技术专利达 28 项, 演出震撼程度媲美世界级高端演艺秀。

### 第五天: 厦门 → 新加坡

(早/机上用餐)

早餐后自由活动(午餐自理)。约定时间由司机送客人前往机场, 乘机返新加坡。

#### 【特别说明】: 2-6人团体(导游兼司机), 7人以上团体(1导游+1司机)

(2-6人出发参加内地游客散拼团一日游, 最终以当地一日游团体的行程安排为主。

(7人开始单独出发)



备注: 导游/司机小费(人民币25/人/天)。

1. 导游全程以中文讲解/ 2. 行程游览顺序将会根据具体实践, 路况, 酒店安排做出调整/ 3. 不同航班的团体将可能拼成一团/
4. 若中英文行程版本出现不符之处, 将以中文版本为依据/ 5. 行程中所列的购物店, 执行自愿消费原则, 绝无强制购买。

Updated by PY - 21 Mar 2018



#### Our Branches

#B1-49 AMK Hub  
#01-08 Balestier Plaza  
#B1-59 Bukit Timah Plaza  
#04-06 Bukit Panjang Plaza

#05-19 Causeway point  
#04-04 Compass One  
#01-02 Geylang West CC  
#03-25D/E Jurong Point

#04-14 Lot One  
#B1-38 Our Tampines Hub  
#03-10 Sun Plaza  
#B2-15 Waterway Point



www.wtstravel.com.sg



enquiries@wtstravel.com.sg



www.instagram.com/wtstravelsg



www.facebook.com/WTSTravel



WTSTravelSG

## Booking Hotline: 6466 8558





# 5D Xiamen /Tulou Highlight Tour

Validity: 01 Mar 2018 – 09 Feb 2019  
Tour Code: CHN-XMNEN5

No Shopping Tour  
No Compulsory Tour

### Tour Highlight:

**Xiamen:** Sea Garden, the island of music, the international architectural buildings – Gulanyu Islet, Wuyuan Bay

**Fujian Tulou:** World Cultural Heritage Site, Tulou Museum

**Kinmen:** Jyuguang Building, Zhai Shan Tunnel, National Park - Zhongshan Memorial Forest (\*Only Join Kinmen Tour)

**Delicacies:** Xiamen Seafood, Minnan Style Flavour, Tulou Flavour



### Day 01: Singapore → Xiamen (D)

Assemble at Changi Airport for your flight to Xiamen, which is a beautiful coastal city. Upon arrival, we will tour the **Nanputuo Temple** - one of the best known Buddhist monasteries in southern Fujian. Then visit **Huandao Road, Exhibition Centre, Guanyinshan seaside tourist sites**. Dinner at **Xiamen Minnan Flavor**.

### Day 02: Xiamen (B/L/D)

Visit the island of music-**Gulang Islet**. Enjoy the **international architectural buildings**, there are 13 Consulates of different countries, such as Catholic Church, Union Church and many beautiful villas. Walking freely along the **Longtuo Business Street**, you can choose and buy either local snacks or Souvenirs. After continue, visit the **Wuyuan Bay Leisure District** and **Wooden Board Road**.

### Day 03: Xiamen/Tulou/Xiamen (B/L/D-own expenses)

After breakfast, take coach to the world cultural heritage--**Fujian Tulou**. Tulou is a traditional communal residence in the Fujian province and defined as: "A large multi storey building in southeast Fujian mountainous region for large community living and defense, built with weight bearing rammed earth wall and wood frame structure". Transfer back to Xiamen after lunch at **Tulou Cuisine**.

(2-6 pax group: join the local one day tour to Tulou. 7 pax and more can be a private group)

### Day 04: Free at own leisure or Join optional tour (B)

Whole day free at own leisure or join the below optional tour.

◆ **Optional A: Kinmen one day Tour by ferry – SGD 135/person (Paid at Singapore)**

(Include return ferry ticket, Lunch & transfer)

Take a ferry to Kinmen, visit **【Zhai Shan Tunnel】**, **【Jyuguang Building】** to taste **【Kinmen Candy】** & visit National Park

**【Zhongshan Memorial Forest】**, **【Rushan so barrier】** **【Jinguo Memorial】** and taste **【handmade rice vermicelli】** after take ferry back to Xiamen and transfer back to hotel.

### Gentle Reminder:

- \* Guests are required to book in Singapore and pre – payment.
- \* Singapore passport: FREE China Visa & FREE Taiwan Visa.
- \* Malaysia passport: FREE Taiwan Visa & NEED to apply DOUBLE entry China Visa.
- \* Indonesia passport: NEED to apply DOUBLE entry China Visa & Single Taiwan Visa.
- \*\* Those visit JINMEN passengers, need to apply CHINA VISA+TAIWAN Visa, Depend on which country.

◆ **Optional B: Xiamen Laoyuanzi Folk Culture Garden + The Legendary of Minnan Show RMB 350/person (2-3 Pax); RMB 250/Person (4 pax & above) (Paid at China)**

**【Folk Culture Garden】** display of local Taiwanese Fishing village culture, folk culture, Mazu culture, Southeast Asian culture and the origin of the ancestral culture. Into the fishing village old courtyard, tracing the characteristics of Minnan folk culture context.

《**The Legendary of Minnan**》 is the Shandong Chinese Culture and Tourism Group Chi Juzi effort to build the stunning masterpiece. The world's first super-large indoor ring real stage, 360-degree rotating walk wheel auditorium, the leading international land and air full range of three-dimensional three-dimensional cross-show, the equipment investment is 5 times the Las Vegas show, with 28 Invention patents and utility model patents, called the entertainment industry leaders, unparalleled.

### Day 05: Xiamen → Singapore (B/MOB)

After breakfast, free at own leisure and own arrangement for the lunch. Until transfer to Airport flight back to Singapore.

### 【Important Note】:

- 1) 2-6 paxs (Driver cum Guide), 7paxs and above (1Tour Guide + 1Driver)
- 2) 2-6 paxs departure will join the local one day tour, and ultimately to the local day trip group travel based. 7 paxs and above can be a private group.

(Remark) **Local guide/Driver Tipping (RMB 25/day/person).**

1. Chinese Speaking Guide Throughout Tour/2.Sequence in Tour itinerary subject to Changes/3.Groups on different flights can merge together/
4. In any case of discrepancy, please refer Chinese Itinerary/5.Shopping stops as per itinerary will be at your own discretion. Passengers are not compelled to buy.

Updated by PY – 21 Mar 2018



### Our Branches

#B1-49 AMK Hub  
#01-08 Balestier Plaza  
#B1-59 Bukit Timah Plaza  
#04-06 Bukit Panjang Plaza

#05-19 Causeway point  
#04-04 Compass One  
#01-02 Geylang West CC  
#03-25D/E Jurong Point

#04-14 Lot One  
#B1-38 Our Tampines Hub  
#03-10 Sun Plaza  
#B2-15 Waterway Point



www.wtstravel.com.sg



enquiries@wtstravel.com.sg



www.Instagram.com/wtstravelsg



www.Facebook.com/WTSTravel



WTSTravelSG

## Booking Hotline: 6466 8558

